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Tomáš Jindra dosáhl letos
velkého úspěchu v trialu

Výstava připomněla 50 let
od otevření MŠ Stonožka

Společně pro Klášterec –
blíží se hlasování

4
V Klášterecké Jeseni mají
nové multifunkční hřiště
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Aktuální program kina Egerie sledujte na Facebooku a na webové stránce kultura.klasterec.cz.

Datum Čas Název akce/filmu Popis Vstupné Místo konání
25. 11. 17:00 Výstava děl klientů MÚSS Vernisáž výstavy výrobků vyrobených klienty Domova pro seniory. Výstava potrvá do 2. 1. 2023. Zdarma Galerie Kryt
26.-27. 11. 9:00 Kurz pastelu Intenzivní víkendový workshop "Jak na portrét pastelem" s Janou Sádrikovou pro začátečníky i pokročilé. 3.200 Kč Kulturní centrum
26.-27. 11. 9:00 Jedinečný koncept uzdravení Víkendová hormonální jógová terapie s Dankou Hejdovou. 2.200 Kč Kulturní centrum
26. 11. 16:00 Snow film fest 2022 Mezinárodní  filmový festival zimních cestovatelských a sportovních filmů: 7 dokumentů + 1 přednáška. 90 Kč Kulturní centrum
27. 11. 14:00 Rozsvícení vánočního stromu Vánoční dílny, zvyky a tradice, stánkový prodej, divadelní představení Betlém. Hudební produkci Nely Kailové, 

ZUŠ a hudebního divadla Hnedle vedle uzavře v 18 hodin ohňostroj. Zdarma Zámecký areál
27. 11. 14:00-17:00 Adventní tvůrčí dílny Po covidové odmlce se můžete opět těšit na tradiční tvůrčí dílny s vánoční tematikou. Zdarma Galerie Kryt
1. 12. 16:00 Den otevřených dveří na ZŠ Školní Přivítání a focení s Mikulášem, čertem a andělem, vánoční trhy žákovských výrobků, občerstvení, bohatá tombola. Dobrovolné ZŠ Školní
2. 12. 17:00 Výstava Blanky Křemenové Vernisáž výstavy Obrazy z karantény, výstava potrvá do 4. 1. 2023. Zdarma Kulturní centrum
2. 12. 16:00-18:00 Mikulášská besídka Zábavné odpoledne s programem pro předškoláky (předprodej vstupenek v recepci DDM Volňásek). 20 Kč DDM Volňásek
2. 12. 15:00-17:00 Keramika pro veřejnost Možnost zhotovení výrobku s vánoční tematikou - pouze pro přihlášené.    120 Kč DDM Volňásek
4. 12. 18:00 Adventní koncert Kytarový recitál Libora Janečka. 100 Kč Zámek
5. 12. 16:00 Vánoční show Vánoční písničky, legrace a soutěže s divadlem Hnedle vedle. Dorazí Mikuláš s čertem a andělem. 

Vstupné pro děti 250 Kč zahrnuje mikulášskou nadílku. 100 / 250 Kč Kulturní centrum
7. 12. 16:00 Česko zpívá koledy na ZŠ Petlérské Vystoupení žáků a hudební školy YAMAHA, vánoční trhy, vánoční dílny, stánky s občerstvením. Dobrovolné ZŠ Petlérská
8. 12. 15:00 Zastupitelstvo města Veřejné zasedání Zastupitelstva města Klášterce nad Ohří. Zdarma Kulturní centrum
10. 12. 18:00 Adventní koncert Svůj kumšt předvede houslový virtuos Jaroslav Svěcený. 150 Kč Zámek
11. 12. 10:00-18:00 Vánoční jarmark Vánoční setkání se svařákem, koledami a tvůrčími dílnami pro děti i dospělé. 

Možnost umístění stánku na prodej cukroví a vánoční výzdoby. Zdarma Kulturní centrum
14. 12. 19:00 Vánoční koncert Janka Ledeckého Janek Ledecký vás zve na své sólové vystoupení. Lídra skupiny Žentour znáte též z muzikálů Pěna dní, Hamlet a Galileo.  650 Kč Kulturní centrum
15. 12. 19:00 Vše o mužích Komedii o tom, jak muži sami sebe vidí a za co se nestydí, ztvárnilo divadlo Studio dva. 490 Kč Kulturní centrum
16. 12. 15:00-17:00 Keramika pro veřejnost Možnost zhotovení výrobku s vánoční tematikou - pouze pro přihlášené.    120 Kč DDM Volňásek
16. 12. 19:00 Vánoční travesti show Skupina Techtle mechtle a Kočky se představí ve svém novém, vánočně naladěném programu. 350 - 390 Kč Kulturní centrum
18. 12. 18:00 Adventní koncert Hudební pozdrav evropských Mistrů opery v podání Pavlíny Senić. 150 Kč Zámek
20. 12. 14:00-18:00 Ježíškovy dílničky Vánoční vyrábění, zpívání a pečení - pouze pro účastníky zájmových útvarů DDM Volňásek.    Zdarma DDM Volňásek
31. 12. 15:00 Dětský Silvestr Poslední odpoledne letošního roku se spoustou zábavy, her a tanečků s hudebním divadlem Hnedle vedle. 100 Kč Kulturní centrum 
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Vážení Kláš-
terečtí,
listopad je
téměř na
svém konci.
Končí i sta-
vební sezo-

na, a tak utichne stavební
činnost, která byla v letoš-
ním roce skutečně intenziv-
ní. V listopadu jsme měli
možnost připomenout si
30. výročí založení naší
městské policie. Těší mě, že
vnímáte naše strážníky
pozitivně. Určitě se někteří
nad takovou informací
pozastavíte, ale věřte, že
nejvíce z vás jako první
nevolá policii státní či hasiče
nebo záchrannou službu, ale
naše městské strážníky.
Jsem proto velmi rád, že
jsem jim mohl za vás všech-
ny za jejich nelehkou práci
poděkovat. Pokud ale znáte
někoho, kdo by si chtěl práci
ochránce pořádku v našem
městě zkusit, neváhejte
nám dát tip. Strážníky
i strážnice do našeho týmu
stále sháníme.
Po třech letech jsme do
našeho kulturního centra
vrátili oslavy 17. listopadu.
Den boje za svobodu
ademokracii je nutné si stá-
le připomínat. V dnešní době
plné polopravd, populismu,
závisti anenávisti mezi lidmi
je to obzvláště nutné. Najít
k sobě cestu není dnes
samozřejmostí. Adventní
čas, kdy bychom si měli najít
čas na bilancování končícího
roku a čas na své blízké, se
k tomu přímo nabízí. 
Pro naše krásné město byl
rok 2022 velmi úspěšný. Na
jeho začátku jsme slavnost-
ně otevřeli nové kulturní
centrum, které za krátkou
dobu získalo věhlas nejen
v našem regionu, ale i v celé
naší zemi. Dostalo řadu oce-
nění a stalo se místem
setkávání nás všech.
Doufejme, že i díky němu
budeme mít k sobě nejen
v době adventu blíže. 
Krásný a pohodový advent. 

Štefan Drozd, 
starosta města ■

SLOUPEK STAROSTY

Manželství z lásky uzavřeli
před 60 lety — za svatební
den si vybrali 20. říjen 1962.
Narodily se jim tři děti – Na-
děžda, Michaela a Miroslav.
V současné době, v krásném
podzimu života, jim jejich tři
děti, šest vnoučat a devět
pravnoučat splácejí láskou
všechno to, co pro ně vyko-
nali. 
Na dotaz, jaké je jejich
manželství a recept na jeho
dlouhověké trvání, odvětila
Anna: „Manželství není pro-
cházkou růžovým sadem,

ale nikdy jsme se neprali a talíře po sobě také neházeli.“ Petr k manželčinu zhodnocení
jejich společné cesty životem dodal: „Zapotřebí je velká tolerance, velká láska a hlavně
musí být chlap někdy pryč, aby byl doma
vzácnější.“
Ve svém proslovu k manželskému páru
vyjádřil starosta Štefan Drozd svůj obdiv
nad jejich dlouhotrvajícím společným
soužitím. Je pěkným příkladem pro nás
všechny.
Manželům Böhmovým přejeme hodně
zdraví, radosti a spokojenosti. Ať se jim
i nadále daří být spolu šťastni a užívat si
všech krás života tak, aby mohli za pět
let oslavit svou „kamennou“ svatbu.

Diamantovou svatbu oslavili 
Anna a Petr Böhmovi

4 investice
Provoz v našem městě usnadňují

nové povrchy komunikací

5 ekologické okénko
Podařilo se nastartovat projekt

na třídění kuchyňského odpadu

6 aktuálně
Děti si popovídaly se starostou

města

7 aktuálně
Knihy vydané naším městem

mohou být vhodným
vánočním dárkem

8 rozhovor s…
Eliškou Kvasničkovou

10 kultura
Nabídka kulturních akcí

v adventním čase je bohatá

11 kultura
Ohlédnutí za Kláštereckými

divadelními žněmi

12 z našich škol
Jaké radovánky přinesl dětem

podzim

13 pro rodinu
Školáci strávili příjemné

dopoledne ve společnosti
seniorů

14 společně pro Klášterec
Do 15. prosince můžete dát

svůj hlas vybranému projektu

16 sport
Známe termín Běhu zámeckým

parkem v příštím roce

17 sport
Klášterecké volejbalistky se

vrátily do krajské soutěže

18 sport a inzerce
Konal se již 24. ročník

Netradiční olympiády

20 křížovka



Multifunkční hřiště v Klášterecké Jeseni
Město nechalo vybudovat nové víceúčelové hřiště na míčové
hry v Klášterecké Jeseni. Tamní spolek s městem aktivně spo-
lupracuje, přichází s nápady, nabízí pomocnou ruku. Hřiště bylo
v plánu dle studie, kterou město nechalo zpracovat v prvním
ročníku Společně pro Klášterec. Dodavatelem hřiště se stala
společnost Linhart spol. s r.o. Na hřišti je možné hrát třeba
fotbal, nohejbal, tenis, basketbal, jsou zde vestavěné branky
i tréninková tenisová stěna. Spolek Svobodná Jeseň si nyní své-
pomocí postaví sklad sportovního vybavení.

Staví se hřiště s umělým povrchem 
Začaly práce na novém tréninkovém fotbalovém hřišti s umělým
povrchem mezi zimním stadionem a ZŠ Krátká. Dotace na vybu-
dování hřiště obdržel FK Klášterec od Národní sportovní agentury
a využívat ho budou moci nejen dospělí, ale i žáci, dorost, junioři
ostatní sportovní kluby a organizace i školy. Hřiště vyroste v mís-
tech původního fotbalového hřiště. Zbylá část veřejného pro-
storu by měla sloužit jako klidová zóna, s její podobou se bude
nadále pracovat.

Máte rádi srovnávací fotografie? My ano.
Začátkem listopadu skončila oprava komunikace v Nádražní
ulici za vlakovým nádražím kolem garáží, kde probíhaly práce
na novém povrchu.

Dne 7. listopadu jsme zahájili obnovu povrchu komunikace
mezi křižovatkou u hotelu Bohemia Excellent a křižovat-
kou uaquaparku. Celá akce včetně frézování a nového povrchu
proběhla úspěšně během jednoho týdne.

KLÁŠTERECKÉ NOVINY 11/2022 | strana 4INVESTICE

Zaostřeno na nová hřiště i komunikace
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V našem městě dlouhodobě
bojujeme s velkým množstvím
skládkovaného odpadu. Podle
průzkumů na skládce velmi
často končí kuchyňský odpad
(tvoří až 19% obsahu popelnic
na směsný komunální odpad).
Rozhodli jsme se na tento
odpad zaměřit, a proto
jsme zavedli jeho třídění
z domácností.
Na konci října jsme ve spolu-
práci se společností JRK Česká
republika s.r.o. sestavili tým
zkušených odborníků a ti se
vydali do terénu, aby vybra-
ným domácnostem předali
sety na pohodlné třídění
kuchyňského odpadu.

Rozdali jsme téměř 700
setů 
Ve dnech 20.–22. října jsme
navštívili všechny domácnosti
z ulic Dlouhá, Ječná, Žitná,
Krátká, Polní a Luční, abychom
jejich obyvatelům předali sety
na třídění kuchyňského odpa-
du. Podařilo se nám roz-
dat celkem 670 setů. To je
obrovský úspěch, za který
vděčíme vám, osloveným
domácnostem. Vážíme si vaší
vstřícnosti, proaktivity i nad-
šení, se kterým jste si své sety
přebírali. 

Nebyli jste doma? Stále
máte možnost se zapojit
Pokud bydlíte na výše zmíně-
ných ulicích av době distribuce
jste nebyli doma, stále se

můžete do nového systému tří-
dění zapojit. Stačí se domluvit
na městském úřadě (kontaktní
osoba: Libor Kocáb, náměstí
Dr. E. Beneše 85, kancelář
č. 206, úřední hodiny pondělí
a středa od 7 do 17 hodin
tel. č. 474 359 680 nebo e-
mail: kocab@muklasterec.cz),
kde vám předají celý set na tří-
dění (perforovaný košík,

kompostovatelné sáčky,
klíč od popelnice a brožuru
s informacemi, jak správně
třídit). 
Košík si pak umístíte do kuchy-
ně a dáte do něj kompostova-
telný sáček. Jakmile ho naplní-
te, vyhodíte obsah i se sáčkem
do nejbližší hnědé popelnice
na kuchyňský odpad. 
Odtud se pak 1x týdně
sveze do bioplynové sta-
nice Ahníkov. Tam se pro-
mění na energii, teplo

a certifikované hnojivo,
čímž se zase vrátí do obě-
hu.

Co dělat, když vám doj-
dou kompostovatelné
sáčky?
Pokud budete odpad vynášet
po 3–4 dnech, měly by vám
kompostovatelné sáčky
vydržet až půl roku. Kdyby
vám došly, můžete si (po
domluvě na výše uvedených
kontaktech) vyzvednout nové
u pana Kocába z odboru
místního hospodářství, dopra-

vy a životního prostředí. Od
ledna pak bude možné sáčky
vyzvednout i v budově SBD
Klášterec nad Ohří, Chomu-
tovská 61, popřípadě budou
realizovány i jiné způsoby
distribuce dle zájmu občanů. 
Děkujeme všem občanům,
kteří se do projektu zapo-
jili, a také všem delegá-
tům, kteří nám pomohli
s jeho realizací. Moc si toho
vážíme a věříme, že třídění
kuchyňského odpadu při-
nese úlevu naší planetě
i našemu rozpočtu. 

Distribuce setů na třídění kuchyňského
odpadu dopadla na jedničku

Stávající již neprosperující květná louka pod pekárnou
v Petlérské ulici prochází generální obnovou. V současné
době probíhá podzimní příprava půdy v podobě komplet-
ního zrytí a po zimním odpočinku bude tato půda oseta
novým osivem tak, aby opět dělala radost lidským i hmy-
zím obyvatelům města.

Obnovená květná louka nám
na jaře opět zavoní
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V Klášterci nad Ohří se dle
údajů Exekutorské komory
nachází v exekuci 1.769 osob,
to je 12 procent obyvatel
města. Počet exekucí činí
11.420, na jednoho dlužníka
průměrně vychází šest exe-
kucí. Potíže se splácením

závazků v různých formách
má odhadem až třetina eko-
nomicky aktivního obyvatel-
stva města.
V dnešní době je velice snad-
né sjednat si půjčku přes tele-
fon nebo internet bez toho,
aniž by byla třeba cokoliv
dokládat či dokazovat. Lidem
ale často nejsou vysvětleny
všechny náležitosti nebo si
jich jednoduše nevšimnou.
Poté přesně nevědí, k čemu
se zavazují, jaké mají úroky,
v jakém intervalu musí splá-
cet či jaké jsou částky za upo-
mínky a penále.
Zejména v období před
vánočními svátky nejsou lidé
tolik obezřetní, čehož zneu-
žívají některé úvěrové spo-
lečnosti.
Každou půjčku si proto dobře
rozmyslete. Pokud už vznikne

dluh, snažte se ho řešit co
nejdříve, abyste nespadli do
exekuce, kdy se hradí mno-
hem vyšší částky.
V případě potřeby se obraťte
na odbornou sociální poradnu
Naděje v Klášterci nad Ohří,
která poskytuje bezplatnou
pomoc a především se zamě-
řuje na řešení situací u zadlu-
žených osob. Naše poradna
funguje již od roku 2017 a za
tu dobu pomohla více než 700
osobám a se svými klienty
podala 86 schválených insol-
venčních bankrotů.
Výčet námi poskytovaných
služeb:

Pomoc při prevenci vzniku
tíživé finanční situace
Pomoc při hledání vhod-
ných řešení při potížích se
splácením
Pomoc a vytváření podmí-

nek při komunikaci s věři-
teli
Pomoc se sepsáním splát-
kových kalendářů
Pomoc v oblasti státní
sociální podpory
Pomoc při zpracování
žádostí a odvolání k insti-
tucím
Zprostředkování kontaktů
na další služby
Pomoc při oddlužení –
zpracování insolvenčních
návrhů a poradenství
v průběhu oddlužení

Kontakt na naši poradnu:
Chomutovská 206, telefon:
770 120 091, e-mail:
jana.ullmannova@nadeje.cz,
www.nadeje.cz/klasterec_na
d_ohri/kl_osp, sociální pra-
covnice Jana Ullmannová.

Richard Brejša
Naděje ■

Pozor na půjčky, před Vánoci buďte zvláště obezřetní

Základní škola Krátká v Klášterci nad Ohří
hledá na částečný úvazek školního psychologa.
Odborné vzdělání nutné. V případě zájmu volejte

na telefon 734 751 281. Časové rozložení pracovní
doby dle vašich požadavků možné.

Žáci 5.A a 5.B měli to štěstí,
že se mohli zúčastnit projek-
tu „Poznáváme památky
našeho města“ v rámci pro-
jektového dne Šablon III.
Dne 19. října se vypravili do
zámeckého parku, kde je
průvodkyně zámku provedla
výstavou z období středově-
ku. Následovala návštěva
Thunské hrobky a obou kláš-
tereckých kostelů. Dozvěděli
se mnoho zajímavých infor-

mací z dějin našeho města.
Dokonce je pan místostaros-
ta David Kodytek vzal na
výpravu po kaplích Sedmi
bolestí Panny Marie. Jeho
vyprávění žáky zaujalo
z celého projektového dopo-
ledne nejvíc. 

Alena Bartoňová 
a Alexandra Preislerová

ZŠ Školní ■

Poutavý výklad hraběte Michaela
Oswalda Thuna žáky zaujal

Ne každý žák našeho
města má možnost
navštívit pana staros-
tu, popovídat si s ním
v jeho kanceláři,
vznést podněty, co by
ve městě chtěl, co
chybí a dokonce se
posadit do starostov-
ského křesla. Žákům
3.B se to povedlo.
Starosta Štefan Drozd
s dětmi čile diskuto-
val. Seznámil je také
s tím, co se ve městě
v blízké budoucnos-
ti chystá. Po této
návštěvě se všichni
přesunuli na pracoviš-
tě městské policie. Zde
se děti podívaly, 
jak fungují městské
kamery a prohlédly si
vybavení městských
policistů. Obě návště-
vy si všichni moc užili.

Jana Vlastníková
ZŠ Školní ■

Děti si vyzkoušely, jak 
se sedí v křesle starosty
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Slavnostní setkání u pří-
ležitosti významného
výročí založení Městské
policie v Klášterci nad
Ohří se konalo 9. listopa-
du v kulturním centru na
malém sále Violka. 
Strážníci byli oceněni nejen
pamětním listem a plaketou,
ale také povídkovou knihou
Včera bylo brzy z pera místní
spisovatelky Renaty Šindelá-
řové. Ta děj své nové knihy
zasadila do pracovního pro-
středí právě městských strá-
žníků z Klášterce nad Ohří
a společně se starostou Šte-
fanem Drozdem své dílo
pokřtila kláštereckým prame-
nem Evženie. Ocenění si pře-

vzali rovněž zástupci Policie ČR
a dobrovolných hasičů, Brani-
slav Matys jakožto první velitel
Městské policie v Klášterci nad
Ohří, současný starosta Štefan
Drozd abývalá starostka Kate-
řina Mazánková.
Při setkání zazněla slova
úcty a díků za dlouhodo-
bou a mnohdy nelehkou
práci strážníků, která je
pro naše město velmi
potřebná a užitečná. 
Po předání ocenění rozveselilo
důstojnou atmosféru promít-
nuté vzpomínkové pásmo
fotografií připomínající službu
strážníků, kteří se během své
práce dostávají mnohdy i do
prekérních situací.

Klášterecká městská policie oslavila 30 let své existence

Vánoční svátky a s ním obda-
rování našich blízkých a přá-
tel se kvapem blíží. Pokud
uvažujete koupit jim knihu
spojenou s naším městem,
máte skvělou příležitost poří-
dit ji v infocentru pod radnicí. 
Úplnou novinkou mezi kniha-
mi vydanými naším městem
je povídkový příběh místní spi-
sovatelky Renaty Šindelářové
věnovaný 30. výročí založení
Městské policie v Klášterci nad
Ohří. Nazvala ho Včera bylo
brzy a hlavním hrdinou je
klášterecký městský strážník
Zdeněk, který během svých
hlídek či v pracovním volnu
potkává různé, velmi zajíma-
vé osoby – další obyvatele
našeho města.
Dnes je i zítra je další povíd-
kový příběh z Klášterce nad
Ohří z pera Renaty Šindelá-
řové, jehož děj nás zavede
mimo jiné do zákulisí povolání
poštovní doručovatelky.

V nabídce dalších knih vyda-
ných naším městem i nadále
zůstává soupis místních his-
torických událostí i zajíma-
vostí od Zdeňka Vachaty pod
názvem Klášterec nad
Ohří: Přehled dějin města
a okolí. Nadšenci pro ochot-
nické divadlo jistě ocení
ohlédnutí Jana Miloty za 50
lety existence divadelního
souboru Klas v jeho knize
Začalo to Belínkem aneb
Jsme Klas a je nám pade-
sát. Naučné dendrologické
okruhy s mnoha krásnými
fotografiemi stromů zaujmou
milovníky přírody ve fotopub-
likaci Ivo Nováka Průvodce
zámeckým parkem v Kláš-
terci nad Ohří. Pro pamět-
níky mohou být zajímavé
autobiografické vzpomínky
v knize Návrat do rodného
města Klášterce nad Ohří
autorky Marie Prebslové
narozené v našem městě,

jejíž příběh popisuje nejen
období před druhou světovou
válkou,  ale také život po vál-
ce. Kniha je k dispozici také
v německém jazyce. 
Jakoukoliv z výše nabízených
knih můžete zakoupit v infor-

mačním centru pod radnicí
každý všední den od 7 do
17 hodin. Kromě publikací
nabízíme i jiné dárkové před-
měty s motivem Klášterce
nad Ohří. Těšíme se na vaši
návštěvu.

Kniha z Klášterce nad Ohří obdarované jistě potěší

Dlouhé roky jsme čekali,
než se opět budeme moci
s našimi žáky znovu vypra-
vit do staré budovy Národ-
ního muzea v Praze. 
Nejprve bylo muzeum uza-
vřené kvůli probíhající
rekonstrukci a následně
kvůli epidemiologickým
opatřením. Konečně 3. lis-
topadu vše klaplo a my jsme
mohli v rámci projektu Nové

cesty ke zlepšování výuky
— Šablony III strávit výuku
mimo školu a navštívit tuto
jedinečnou budovu a připra-
vené expozice. V dočasné
výstavě „ZeMě – The Earth
is me“ žáci ve spolupráci
s paní Šindelářovou, odbor-
níkem na ekologii, ověřili
své schopnosti vyhledávat
odpovědi do připravených
pracovních listů a dozvěděli

se spoustu nových informa-
cí o udržitelnosti a šetrném
přístupu k životnímu pro-
středí. Žáci si prohlédli také
sbírky ve stálých expozi-
cích – Sál minerálů
a meteoritů, Sál luminiscen-
ce, Okna do pravěku
a Zázraky evoluce. 

Jana Hortová
ZŠ Školní ■

Deváťáci si užili netradiční den v Národním muzeu
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bavilo. Teď už nejezdíme, rodi-
če pracují a já nemůžu jezdit
jen na dvacetikilometrové
vyjížďky.

Takže 20 km je ti málo?
Ano (smích). Když jedu na sil-
ničním kole, tak mám jednu
trasu tak od 60 do 90 km. Na
horském kole jedu třeba
40 km, v terénu je rychlost
samozřejmě nižší.

Jak často trénuješ? Víš,
kolik kilometrů najedeš
třeba za sezónu?
Tyhle delší tréninky jezdím
šestkrát týdně a jeden den
mám volno, někdy i dva. Když
mám volno, tak si vyjedu třeba
jen na hodinu. V sobotu ráno
doplňuji trénink o běh na lač-
no. Teď mám za sezónu najeto
14,5 tisíce kilometrů.

Bolí tě vůbec ještě nohy?
Bolí, každý den, dva roky
v kuse. Na to si člověk zvykne.
Ale výsledky za tu bolest, hodi-
ny prosezené na kole a dřinu
stojí. Na výsledcích se vše
ukáže.

Trénuješ tady po okolí?
Ano, třeba kolem Nechranické
přehrady. Když mám jet kop-
ce, tak většinou zvolím Mědě-
nec, Klínovec. Nahoru jezdím
přes Perštejn, Hradiště nebo
Petlery. To je můj oblíbený
kopec, ten si dávám třeba čty-
řikrát nahoru a dolů.

Jak vypadají tvé tréninky
v zimě?
Já se snažím jezdit venku
pořád, za každého počasí,
pokud tedy není metr sněhu
nebo nepadají kroupy. Když to

skutečně nejde, využívám tre-
nažer s počítačem, jedu ve vir-
tuálním světě na reálných tra-
sách. Do kopce mi stroj
přidává zátěž a kopce cítím,
jako bych je reálně jela.

Kdo tě učil jezdit na kole
a kdy jsi začala závodit?
Učili mě rodiče. V roce 2017
mě táta přihlásil na místní
závod Wembloudovy hrby, pak
jsem začala jezdit pro radost.
Před dvěma lety jsem dostala
silniční kolo a jezdila dál pro
zábavu. Tehdy si tátovi kama-
rádi, kteří jezdí pohár Peruna,
všimli, že trénuju špatně. Jez-
dím prý moc objemy, moc kilo-
metrů, ale bez větší intenzity.
Když se chci někam posunout,
potřebuji trenéra. Tak jsme
oslovili Petra Nováka a začala
jsem jezdit u něj za SportRa-
ces Cycling Team. 

Jak ses nominovala na
mistrovství světa?
Kritéria jsou taková, že auto-
maticky nominovaný je sou-
časný mistr republiky v časov-
ce nebo na silnici. Jinak musí
mít závodník dostatečný počet
bodů. Já měla dost bodů, ale
vyhrála jsem časovku juniorek
na červnovém mistrovství
republiky v Kovářově, což bylo
vstupenkou na mistrovství
Evropy i světa.

Kde se konalo mistrovství
Evropy a jak jsi dopadla?
Konalo se letos v létě v portu-
galské Anadii. V časovce jsem
dojela sedmnáctá, a to kvůli
pádu 500 metrů před cílem.
Má snaha zalehnout do kruho-
vého objezdu skončila v příko-
pě. Ale vstala jsem a dojela.

podívám zpětně, jsem ráda,
protože mi na současné škole
vycházejí vstříc a časově to
zvládám lépe, než kdybych stu-
dovala někde na střední škole.

A čemu by ses tedy chtěla
po škole věnovat?
Určitě cyklistice. Mým snem je
se tím živit, závodit na profe-
sionální úrovni.

Jezdíš třeba s rodiči na
cyklovýlety?
Ještě před třemi roky jsme byli
na nějakém výletu, to mě moc

Kdy ses poprvé posadila na
kolo?
V pěti či šesti letech. Zpočátku
jsem určitě měla přídavná
kolečka, ale asi ne úplně dlou-
ho. 

Kde studuješ a jak se ti daří
školu kloubit s tréninky?
Navštěvuji střední odborné
učiliště v Kadani, obor kuchař- 
-číšník. Teď jsem zrovna přišla
z praxe a jsem cítit česnekem
(smích).

Vaříš ráda?
Ne. Jen tak, abych neumřela
hlady. Tohle povolání mě živit
nebude.

Tak proč tento obor?
Nepřijali mě na školu, na kterou
jsem chtěla. Když se na to však

Rozhovor s… Eliškou Kvasničkovou
Listopadový rozhovor patří čerstvě osmnáctileté úspěšné
cyklistce, která se díky svým výborným výsledkům nomi-
novala na zářijové Mistrovství světa v silniční cyklistice
v Austrálii a umístila se na skvělém čtvrtém místě v časov-
ce juniorek. Dvojnásobná mistryně republiky je z Klášterce
nad Ohří a my jsme na ni náležitě pyšní. 

Dlouhé trasy Eliška trénuje šestkrát týdně

Teď mám za
sezónu najeto

14,5 tisíce
kilometrů.
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V hromadném závodě bylo
hrozné horko, na velkém kopci
bez stromů a stínu se ukázalo,
kdo na to jak má. Jela jsem ve
druhé skupině, ale závěrečný
sprint jsem vyhrála a celkově
dopadla třináctá.

Na mistrovství světa jsi
jela hromadný závod
i časovku. Jak jsi spokoje-
ná s výsledkem?
Já v hromadném závodě udě-
lala takovou chybu nechybu.
O den dříve mi trenér radil, že
nemůžu závod rozhodnout
v prvním kole, že by to nedo-
padlo dobře. V prvním okruhu
jsem však přijela hned za Brit-
kou Zoe Bäckstedt, která celý
závod vyhrála. Ona ale jezdí
cyklocross a ujela mi ve sjez-
du. Má zvládnutou techniku
a neskutečně to poslala dolů.
Já si řekla, že to při nájezdu
do druhého kola zkusím
a 20 km jsem jela sólo, pak
mě ale balík dostihl a v závěru
mi došly síly. Ale byla jsem
v televizi a bylo tam vidět, že
se nevezu v balíku, že mám na
to, jet i sólo. Nakonec jsem
skončila na 29. místě.

V časovce juniorek jsi
skončila čtvrtá, o 33 setin
sekundy ti utekla medai-
le…
Když jsem viděla trať časovky
na papíře, obávala jsem se, že
bude hodně technická, podob-
ně jako na mistrovství Evropy.
Ale Wollongong má 300 tisíc

PĚT OTÁZEK PRO KAŽDÉHO

Jaké je tvé nejoblíbenější jídlo?
Svíčková, kterou bych teda neměla…

Jaká je tvá oblíbená barva?
Červená.

Kde nejdále ve světě jsi byla?
V Austrálii na mistrovství světa v silniční cyklistice letos
v září.

Jaké máš koníčky?
Cyklistiku. Ale i čtení a procházky se psem.

Co ti dala a vzala závodní cyklistika?
Nevzala mi vlastně nic, ale dala mi hodně kamarádů,
hodně zážitků a dala mi i disciplínu.

obyvatel, je to velké město
a jsou tam hrozně široké sil-
nice, takže se zatáčky daly
projet a nemusela jsme se bát,
že bych někde spadla. Trať
nebyla tak šílená jako v Por-
tugalsku, jelo se mi dobře. Po
první půli jsem byla pátá, ve
druhé jsem to ještě stáhla
o jedno místo.

Je to pro tebe největší
sportovní úspěch?
Teď už ano, ale i loňské
8. místo na mistrovství Evropy
v italském Trentu. A samo-
zřejmě to, že jsem letos obhá-
jila titul mistryně republiky
juniorek a navíc jsem měla
o 7 vteřin lepší čas než první
žena. Ač závodím jen dva roky
a nikdo mě neznal. Má to pro
mě neskutečnou cenu. Tenhle
rok ještě závodím za juniorky,
ale od příští sezóny už mě čeká
kategorie U23, ženy do 23 let.
Ale holek není tolik jako kluků,
takže mnohdy závodíme
dohromady se ženami.

Máš nějaký zajímavý záži-
tek z Austrálie?
Viděla jsem tam lamu. Při
závodě. Jela jsem zrovna fakt
dost rychle a najednou lama
(smích). Při tréninku na mě
zas zaútočil pták. V Austrálii
bylo zrovna jaro, to tam je hoj-
né hnízdění, na tyhle ptáky nás
upozorňovaly i cedule. Během
jízdy mě začal klovat do ucha
a nebyla jsem mezi cyklisty
jediná.

Jací jsou australští fanouš-
ci?
Jsou skvělí. Austrálie je spor-
tovní národ, fanoušků tam
bylo hodně a fandili opravdu
všem. Přirovnala bych to k Bel-
gii. I řidiči jsou ohleduplní,
nestříkají na nás ostřikovači
a netroubí jako tady. I řidič
autobusu si chtěl se mnou
z okénka povídat a fotil si nás.

Pokud bys měla silniční
cyklistiku doporučit jako
sport, v čem vidíš její výho-
dy a nevýhody?
Jako nevýhodu silniční cyklis-
tiky vidím určitě neohleduplné

řidiče, kteří jsou tady u nás na
západě tvrdší než třeba na
Olomoucku, kde jsem také
trénovala, nebo v cizině. Takže
si myslím, že by se spousta
rodičů bála děti na silnici pus-
tit. Ale aspoň by se děti hýbaly,
dělaly něco, co je baví, nebyly
by zalezlé doma u počítače
a mobilu. Také by si našly nové
kamarády. Já mám hodně přá-
tel právě díky cyklistice, mám
se s nimi o čem bavit a tenhle
sport mě fakt hodně baví. No
a v neposlední řadě tě naučí
disciplíně. Člověk do toho musí
dávat všechno, jinak to nemá
smysl. 

Zmínila jsi disciplínu.
V čem tkví?
Například v omezování v jídle.
Co bych přes den měla jíst a co
ne, konzultuji společně se
svým trenérem. Byl u mě
problém s nízkým příjmem bíl-
kovin, což je důležitá stavební
látka pro tělo. Musela jsem
tedy přidat na mase a tvarohu.
Omezila jsem sladké, ale jím
více ovoce a navýšila jsem pří-
jem tekutin. Když mám zátě-

žové testy, tak jdu na váhu,
která ukazuje i poměr svalů,
vody či tuků v těle. Odhalí,
když se trochu flákám.

Potkal tě někdy po pádu
z kola úraz?
To naštěstí ne, běžné pády při
závodě, nic vážného. Ale ten -
hle rok v březnu mě srazilo
auto, jela jsem po hlavní a paní
mi nedala přednost. Nic se mi
nestalo, druhý den jsem odjela
na soustředění. Mě nic nezas-
taví (smích).

Na jaké závody se v nejbliž-
ší době chytáš?
Teď ve čtvrtek mám premiéru,
závod v cyklokrosu. Na to
jsem fakt zvědavá. Sezóna mi
končí až 16. prosince, pak ješ-
tě soustředění a konečně vol-
no. Letos je to dlouhé, loni
jsem končila v říjnu, teď
musím vydržet až do prosince. 

Tak vydrž, jsi fakt dobrá
a budeme ti držet palce při
tvé další sportovní kariéře.
Děkuji za milý rozhovor.

Adéla Václavíková ■

Ke svým třetím narozeninám
dostala Eliška tříkolku

Jela jsem zrovna
fakt dost rychle

a najednou vidím
lamu.

Eliška trénuje za každého počasí
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Příchod adventu nám každoroč-
ně připomíná akceRozsvícení
vánočního stromu pořádaná
v zámeckém areálu a letos
tomu nebude jinak. V neděli
27. listopadu nás na sváteční
atmosféru kromě vánočních
dílen v sala terreně (od
14 hodin), které připravil DDM
Volňásek, naladí také divadelní
představení Betlém v podání
DS Klas (14.30 hodin), vánoční
recitál Nely Kailové(15 hodin),
koncert ZUŠ a hudebního
uskupení Drum Band Františ-
ka Zemana (16 hodin)
a vystoupení divadla Hnedle
vedle (17 hodin). Zlatým hře-
bem se stane zapálení první sví-
ce na adventním věnci anásled-
ný ohňostroj (18 hodin). Během
odpoledne bude možné tvořit
výrobky s vánoční tematikou
také v galerii Kryt pod radnicí
pod vedením Ireny Hofhans.
Hudební zážitky nám poskytne
sedm adventních koncertů,
jež připravila Základní umělec-
ká škola Klášterec nad Ohří
a Zámek Klášterec nad Ohří.

Termíny jejich konání najdete
na straně 2 v kalendáři akcí.
Uslyšíme Pavlínu Senić, líbivé
tóny z houslí vyloudí našemu
městu věrný Jaroslav Svěce-
nýasvé posluchače jistě najde
i kytarový recitál Libora
Janečka.
Na děti čekají zábavná odpo-
ledne spojená s nadílkou od
Mikuláše,a to buď 2. prosince
v DDM Volňásek nebo 5. pro-
since v kulturním centru. 
Zájemci o tvoření z keramiky
mohou využít nabídky DDM
Volňásek a přijít si tam po
předchozím přihlášení vyrobit
své dílko s vánoční tematikou
ve dnech 2. a 16. prosince.
K celorepublikové akci Česko
zpívá koledy se připojí ZŠ Pet-
lérská 7. prosince v 16 hodin, kdy
kromě vystoupení žáků ahudeb-
ní školy YAMAHA bude možné
navštívit také vánoční trhy apo
vystoupení žáků proběhnou
vprostorách školy  vánoční díl-
ny. Po celou dobu programu zpří-
jemní adventní náladu stánky
s občerstvením.

Na jaké akce s vůní Vánoc konané
v adventním čase se můžeme těšit



V předvánočním čase se
můžete těšit hned na dvě
výstavy. V městské galerii
Kryt se uskuteční Vánoční
výstava děl seniorů z Měst-
ského ústavu sociálních slu-
žeb v Klášterci nad Ohří. Ver-
nisáž výstavy proběhne
25. listopadu v 17hodin
a navštívit ji budete moci až
do 2. ledna 2023.
Obrazy z karantény je
název další výstavy pořádané
v galerii kulturního centra, kde
bude své umění vystavovat
Blanka Křemenová. Vernisáž
výstavy se koná 2. prosince
v 17 hodin aobrazy si může-
te prohlédnout až do 4. ledna
2023.
Pro ty, kteří se chodí výtvar-
nými díly nejen kochat, ale
sami rádi tvoří, máme tip na
vánoční dárek. Je jím kurz
Akrylové techniky II vede-
ný Janou Sádrikovou formou
víkendového workshopu ve
dnech 28.—29. ledna 2023.

Koupit jej můžete na webu
kultura.klasterec.cz a na
pokladně kulturního centra.
Po zaplacení si můžete vyžá-
dat dárkový poukaz na e-
mailové adrese janasadriko-
va@seznam.cz.
Ti, co rádi tvoří literárně, mají
v novém roce hned dvě příle-
žitosti k získání zkušeností
s tvůrčím psaním. Ve čtvrtek
5. ledna začíná klasický kurz
tvůrčího psaní zaměřený na
všeobecné kreativní techniky,
rozvoj fantazie a slovní zásoby.
Zatímco 25.–26. února se bude
konat víkendová dílna
zacílená na psaní poví-
dek. Oba kurzy vede spisova-
telka Renata Šindelářová, kte-
rá vystaví dárkový poukaz
těm, kdo chtějí tvůrčím psaním
někoho vánočně překvapit.
Více o obsahu, způsobech při-
hlášení a platbách kurzů na
webu literarnistrom.cz či na
stránkách kulturního centra. 
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Čeká nás advent a Vánoce
v kostele Nejsvětější Trojice 
Milí spoluobčané,
advent začneme slavit 1. adventní nedělí, jež letos připadá
na neděli 27. listopadu. V tento den se bude konat od
10 hodin mše svatá, během jejíhož úvodu proběhne žehnání
adventních věnců. Požehnání dostane nejen kostelní věnec,
ale také ty věnce, které si lidé k požehnání přinesou a budou
pak jimi zdobit domácnost s připomínkou svátečního času.
Budu rád, když se k této krásné chvíli připojíte a zaplníme
kostel i vaším symbolem adventu.
Oslavu Vánoc zahájíme v sobotu 24. prosince, na Štědrý
den, mší svatou od 16 hodin věnovanou především rodinám
s dětmi a těm dříve narozeným, kteří v noci zůstávají už
raději doma. Ostatní mohou přijít ve 22 hodin ke společ-
nému rozjímání při půlnoční mši svaté.
Na Boží hod vánoční, v neděli 25. prosince, se sejdeme
ke mši svaté v 10 hodin.
Pozvání na mši svatou připravenou na Silvestra, tedy na
sobotu 31. prosince od 16 hodin, je mým posledním
pozváním v tomto roce. Společně poděkujeme Pánu Bohu
za uplynulý rok a vyprosíme si Boží požehnání a pomoc pro
rok 2023.
Těším se na setkání s vámi.

Vít Audy
farář ■

Předvánoční výstavy a tip na
dárky pro ty, co rádi tvoří

Letošní přehlídka amatér-
ských divadelních souborů
byla v mnohém výjimečná.
Výzdobu tvořila výstava
k odkládanému 50. výročí
souboru. Návštěvníky vítaly
odlitky tváří herců ze souboru
přibité symbolicky na starých
prknech z původního jeviště
starého kulturního domu, vel-
mi výrazné byly i zmenšené
modely divadelních scén
z mnoha klasáckých inscena-
cí. 
DS Klas se letos představil se

dvěma inscenacemi. Na pre-
miéru Krysy podle scénáře
Quentina Taratina dorazilo
přes 200 diváků. Saturnin,
který byl nasazen jako
náhradník za představení
Adéla ještě nevečeřela,
naštěstí diváky nezklamal,
protože vyhrál přehlídku
v diváckém hlasování. 
Diváci mohli vidět soubory
prakticky ze všech koutů ČR.
Na výběr měli i z několika
žánrů. Viděli jsme existenci-
ální drama, absurdní jedno-

aktovku, klasické drama
i komedii, loutkářské meota-
rové vystoupení i minimuzi-
kál. Součástí letošních žní
byla i dopolední představení
pro žáky ZŠ a gymnázia. 
Všechny soubory, které si na
žních zahrály, chválily nové
kulturní centrum, organizaci
přehlídky i diváky a za toto
vše i Klasáci chtějí poděko-
vat. 

Co nás se souborem čeká
v nejbližší době? KLAS natočil
film o amatérském divadle
v našem městě, jehož nefor-
mální promítání proběhne
v prosinci na malém sále Viol-
ka. V únoru se můžete těšit
na tradiční netradiční diva-
delní ples a na jaře na Kláš-
tereckou divadelní jařinu.

Zdeňka Nyklíčková
DS Klas ■

Klášterecké divadelní žně skončily, ať žijí žně!

DS Klas: Krysa, foto: Jakub Gvoždiak 
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V neděli 2. října se konal již
6. ročník pěšího výletu na
Šumnou pro děti a také celé
rodiny. Všichni účastníci byli
rozděleni do dvou soutěžních
týmů, během cesty závodili
a hráli různé hry mezi družst-
vy.
Po překonání první části cesty
se děti zabavily u her, které
jsme pro ně připravili. Po mír-
ném odpočinutí jsme se

vydali nahoru na Šumnou,
kde jsme si všichni opekli na
ohni, co máme rádi.
Na zpáteční cestě jsme jako
bonus našli houby, ořechy
i šípky na zdravý čajík. Počasí
nám totiž krásně přálo a my
si užili krásnou neděli.
Příští rok můžete vyrazit
s námi i vy ostatní.

Veronika Kvisová
DDM Volňásek ■

Z pěšího výletu s Volňáskem
si přinesli i dary přírody

V letošním roce si mateřská
škola Stonožka připomíná
50 let od svého otevření. Učí
tak dovednostem a navazo-
vání prvních sociálních kon-
taktů už třetí generaci dětí. 
U této příležitosti připravily
paní učitelky s dětmi velmi
pestrou a rozmanitou výstavu
pod názvem Cesta kolem
světa očima dětí. Vernisáž
se konala 20. října a kromě
veselých výtvarných dílek ji
děti zpestřily i svým pěvec-
kým vystoupením pod vede-
ním učitelky Hany Klačkové

a za klavírního doprovodu
učitelky Hany Dvořákové.
Zatímco dětmi zazpívaná pís-
nička „My jsme školka Sto-
nožka, školka plná dětí“ patří
výhradně do tvůrčí dílny paní
učitelek ze Stonožky, vysta-
vené výkresy a koláže vytvo-
řily děti i z ostatních klášte-
reckých mateřských škol.
Pozvání na vernisáž přijali
a děti pozdravit přišli starosta
Štefan Drozd s místostaros-
tou Davidem Kodytkem a dal-
ší zástupci z města. Odpoled-
ne pokračovala oslava pro

rodiče a ostatní návštěvníky.
„Mateřskou školu vnímám
jako úžasný trenažér pro děti
z hlediska jejich sociálního
začlenění do kolektivu. Obná-
ší to občas hodně úsilí při pře-
konávání sebe sama, ale
i mnoho zkušeností nejen ze
sociálního soužití v kolektivu
stejně starých vrstevníků,
které jsou pro děti a jejich
další život základní a cennou
zkušeností,“ uvedla k před-
školní docházce Kateřina
Herinková, ředitelka klášte-
reckých mateřských škol.

Čas kvapem letí — Stonožka vítá děti už půl století

V krásném podzimním odpo-
ledni se na zahradě školy
sešlo 27 soutěžících v dlabání
dýní. Vznikly dýně strašidel-
né, roztomilé i netradiční.
V průběhu dlabání si děti
mohly zasoutěžit v házení na
strašidelné plechovky, projít
slalom mezi netopýry,
nakrmit velkou čarodějnici
hmyzem či jinou havětí
a nacvičit si skoky přes žabí
překážky. Po sportovním

výkonu si všichni vyrobili oka-
té strašidýlko z vlny. V prů-
běhu odpoledne se na plotně
vařila dýňová polévka, na
které si všichni moc pochut-
nali. Během stolování měla
porota nelehký úkol vyhod-
notit tu „nej“ dýni. Všichni si
domů odnesli odměnu a
ozdobenou dýni, aby jim osví-
tila pokojíky a zahrady.

Andrea Mokrišová
DDM Volňásek ■

Děti nedlabaly jen dýně, ale i polévku z nich uvařenou

Dne 7. října se areál RC DRÁHY (Ouda plac) zaplnil poletu-
jícími draky. Konala se zde drakiáda mateřské školy Duha.
Děti i dospělí si užívali páteční slunečné odpoledne pouštěním
draků zpestřené dalšími atrakcemi. Mezi ně patřilo např.
chytání rybiček, hod míčem na cíl, zdolání překážkové dráhy
nebo kreslení dračích ocásků křídou na chodník. Nechyběly
ani drobné odměny a sladkosti pro děti.
Velké poděkování patří Janě Oudové a Jiřímu Oudovi za
poskytnutí areálu na naši akci, ze které odcházeli všichni
spokojeni. Marta Maxová

MŠ Duha ■

Slunce zářilo, schovaly se
mraky — děti pouštěly draky
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VZPOMÍNKA

Dne 21. listo-
padu uplynuly
tři roky, co
nás navždy
opustil pan
A n t o n í n
Knap, můj

drahý amilovaný druh. S hlu-
bokým žalem stále vzpomíná
družka Jana s rodinou.

VZPOMÍNKA

Dne 9. listo-
padu uplynul
rok, co nás
navždy opus-
til můj man-
žel Jaroslav
B e d n á ř .

S láskou stále vzpomíná
manželka, dcera Eliška
s rodinou a syn Petr. Děku-
jeme všem, kteří si vzpo-
menou s námi.

Dne 11. listo-
padu uplynu-
lo již sedm let
od chvíle, kdy
nás navždy
opustil můj
m i l o v a n ý

manžel Karel Šprlák. Stá-
le na něj s láskou vzpomíná-
me a nikdy na něj nezapo-
meneme. Manželka, dcery
Kájinka a Martinka s rodina-
mi, maminka a bratr Zdeněk.

Dne 20. listo-
padu to byly
dva roky, co
nás navždy
opustil můj
m i l o v a n ý
manžel pan

Jiří Pravda. S láskou vzpo-
mínají manželka, rodina
a kamarádi.

Dne 29. listo-
padu uplynou
dva roky, kdy
nás navždy
opustila paní
Eva Pavel-
ková. S hlu-

bokou láskou stále vzpomíná
manžel, dcera a syn s rodi-
nami.

Rok za rokem
ubíhá, čas prý
rány zhojí.
Vzpomínky
však na Tebe
stále hodně
bolí. 1. pro-

since vzpomeneme pátého
výročí úmrtí mého muže
Antonína Mráčka. S lás-
kou abolestí vzpomíná man-
želka a děti s rodinami.

Jací další noví občánci rozzářili říjnovou neděli?
Plníme slib z říjnového vydání a představujeme druhou skupinku nových občánků přivítaných
starostou Štefanem Drozdem v neděli 16. října na zámku v Klášterci nad Ohří. Také jim přejeme
šťastné a láskyplné dětství s mnoha radostnými zážitky, na které budou jednou rádi vzpomínat. 

Natálie Surá

Jiří Vlásek

Štěpán Richtárek Adéla Křížová

Štěpánka Polacsková Jana Marie Čermáková

Eliška Holubová Amelie Šugarová

V prvním listopadovém týdnu
se uskutečnilo setkání oby-
vatel Městského ústavu

sociálních služeb v Klášterci
nad Ohří se „čtvrťáky“
a „deváťáky“ ze ZŠ Petlérská.

A bylo to velmi příjemné
dopoledne. Děti již druhým
rokem hrají na zobcové flétny
a melodické zvonky, proto
setkání zpestřily hned v úvo-
du krátkým vystoupením. Po
odehrání známých pohádko-
vých melodií předaly babič-
kám a dědečkům drobné,
vlastnoručně vyrobené dárky
a vyzvaly je na souboj ve stol-
ních hrách. V závěru pohodo-
vé návštěvy si děti vyrobily
roztomilé sovičky z ořechů
a pozvaly všechny přítomné
do školy na vánoční vystou-
pení. 

Hana Malastová
ZŠ Petlérská ■

Školáci pomohli seniorům bystřit svou mysl

Fotografování při vítání
občánků zajišťuje: Nikola
Chalupníčková, Facebook:
NikiChFoto
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Aki Sali: Fotopoint/Instapoint v zámeckém parku
Aki Sali podal návrh na výrobu a instalaci dnes moderního foto-
pointu – objektu, u kterého se místní či návštěvníci města rádi
vyfotí. Fotopoint by se nacházel mezi zámkem a barokním leto-
hrádkem sala terrena, fotografie by tak byla možná v obou
směrech – s výhledem na obě naše významné památky. Vzhled
fotopointu bychom v případě umístění ve veřejném hlasování
řešili na začátku příštího roku opět s veřejností. Mohl by to být
klasický rámeček s logem města, hashtagem, ale při tvorbě
by se mohla využít i témata typická pro naše město – lázeňství
či porcelán. Fotopointy určitě znáte ze svých dovolených, někdy
to bývají rámečky, křídla, srdce, písmena a podobně.  

Pavla Zemančíková a Veronika Dlouhá: Rozšíření hřiš-
tě v Útočišti o fitness prvky
Pavla Zemančíková aVeronika Dlouhá by rády rozšířily stávající
dětské hřiště v Útočišti o několik fitness prvků. Nezastaví se

tím další prostor, pro stroje by se využila jen volná místa mezi
stávajícími herními prvky. V letech 2018 a 2019 hřiště vzniklo
díky Společně pro Klášterec, obsahuje sestavu prvků pro děti
a je zde také posilovací hrazda a posezení. Hřiště je oblíbeným
cílem jak kláštereckých, tak přespolních rodin, zastavují se tu
při svých toulkách po okolí, je to vítaná zastávka pro rozptýlení
dětí a nabrání sil do další cesty. Chybí zde však venkovní fitness
stroje k protažení, posilování či relaxaci, které by přivítali zej-
ména rodiče či prarodiče. Na své potomky by mohli dohlížet
a přitom ještě udělat něco pro své zdraví. Návrh počítá i s umís-
těním stojanu na kola.

Jan Šmejc: Vzpomínkové místo na zvířecí miláčky
Jan Šmejc by pro milovníky zvířat uvítal vzpomínkové místo,
kde by se mohli majitelé se svými zesnulými zvířátky důstojně
rozloučit. Nejednalo by se o zvířecí hřbitov. Pietní místo by se
mohlo nacházet vedle stávajícího psího hřiště mezi zimním sta-
dionem a ZŠ Krátká. Mnoho lidí nemá možnost pochovat svého
mazlíčka nebo finanční možnosti na využití zvířecího krematoria.
Zde by tak mohli alespoň symbolicky zavzpomínat a uložit zde
například hračku, kamínek či jiný vzpomínkový předmět. Plocha
o rozměru cca 30 m2 by byla vysypána kačírkem, oplocena
a podléhala by provoznímu řádu. 

Monika Hanzlíková: Květinová výzdoba v ulici 17. lis-
topadu
Monika Hanzlíková navrhuje využít nevzhledný a nevyužitý
prostor s pozůstatky betonového ohraničení po pískovišti a sta-
rých chodníků a vytvořit zde záhon. Jedná se o místo mezi uli-
cemi Petlérská a 17. listopadu. Představovala by si zde vysadit
květenu, která by místo zkrášlovala po celý rok. K návrhu při-
pojila i tip na suchomilné trvalky, které jsou nenáročné na údrž-
bu. Šlo by například o levanduli, kokardu, šalvěj, lupiny, pla-
mének skalničku, denivku, řebříček, třapatku, záplevák,
rozrazil, zavinutku, okrasný česnek, liliochvostec nebo pam-

Projekty Společně pro Klášterec budete moci podpořit
svými hlasy již v první polovině prosince
Do konce září bylo možné opět navrhovat projekty, které byste ve městě rádi realizovali. Sešlo se nám jich
šest. O vítězných nápadech rozhodnete opět vy, a to ve dnech 1. až 15. prosince 2022. Odkaz na hlasování
bude zveřejněn na www.klasterec.cz a na facebookovém profilu Město Klášterec nad Ohří. K dispozici budete
mít 2 kladné a 1 záporný hlas. Jeden projekt můžete podpořit 2 hlasy. Pokud budete chtít využít záporný hlas,
musíte zároveň podpořit jiné projekty 2 kladnými hlasy. Město v příštím roce realizuje projekty dle výsledků
hlasování do celkové výše 1 milionu Kč, přičemž jeden projekt může nést maximální náklady 250 tisíc Kč.
Realizují se tak minimálně 4 z těchto projektů:
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povou trávu. Součástí projektu by bylo i odstranění betonových
pozůstatků a terénní práce.

Martin Bašus: Rozšíření dětského hřiště v areálu FK
Rašovice
Martin Bašus by po předloňské realizaci tří herních prvků dět-
ského hřiště v areálu fotbalového hřiště v Rašovicích chtěl roz-
šířit hřiště o další tři herní prvky pro děti a mládež. Areál se
využívá nejen pro trénování mládeže a pro fotbalové zápasy
mužstev Rašovic a Jeseně, ale i pro různé pohybové aktivity

zejména dětí z řad široké veřejnosti z Klášterce nad Ohří i okolí.
Děti si budou moci na nových prvcích zdokonalovat své pohy-
bové schopnosti, a to primárně děti od 3 do 10 let. Současné
dětské hřiště je hojně navštěvované aoblíbené. Pokud veřejnost
návrh podpoří, v příštím roce zde přibude lanová pyramida,
houpačka a průlezka ve tvaru pejska.

Jaroslav Krejsa: Přírodní stíněná klidová zóna pro
pěší
Jaroslav Krejsa přišel s nápadem na vytvoření stíněné klidové
zóny pro pěší. Relaxační prostor by mohl vzniknout pod alejí
stromů, která vede od autobusové zastávky mezi ZŠ Školní
a Olšovou ulicí k dětskému hřišti v Topolové ulici. Umístěním
laviček a odpadkových košů ve stínu stromů by vznikla nová
příjemná pěší zóna ke krátkým procházkám. Stíněný chodník
s posezením by uvítali starší lidé i maminky s dětmi (místo není
vzdálené od domova pro seniory), a to především během vyso-
kých letních teplot. Stíněná alej by nás dovedla k dětskému
hřišti, zkrátila cestu do Topolové ulice a ke koupališti a nabídla
by posezení i pěkný výhled. V zimě by bylo možné místo využít
k bobování.

Pokud využíváte mobilní roz-
hlas, vylepšete si tuto službu
instalací aplikace do svého
chytrého telefonu. Umožňu-
je nejen dostávat rozsáhlejší

informace třeba i s fotografií,
ale denně uvidíte i aktuální
zpravodajství z webu měs-
ta. Neuniknou vám termíny
odstávek či havárií, bloko-

vého čištění, velkokapacit-
ních kontejnerů nebo třeba
i vánoční přání z radnice.
Přihlaste se k odběru informací
vyplněním telefonního čísla
i ulice a už nezmeškáte důle-
žité novinky. Služba je zdar-
ma.
Jednou za čas využíváme
mobilní rozhlas také k různým
anketám, ve kterých můžete
vyjádřit svůj názor. I hlasování
v projektu participativního roz-
počtu Společně pro Klášte-

rec nám tato služba pomáhá,
samozřejmě však k možnosti
hlasování registrovaní být
nemusíte. Řada našich obyva-
tel využívá službu ZmapujTo,
pomocí níž nás můžete jedno-
duše a zdarma informovat
o rozbitém veřejném osvětlení,
černé skládce či drobném
nepořádku. Zpráva přijde for-
mou e-mailu kompetentním
úředníkům, a ti tak mohou
problém ihned začít řešit.

Máte chytrý telefon? Buďte v obraze díky aplikaci.

Registraci můžete provést:
na webu klasterecnadohri.mobilnirozhlas.cz
stažením aplikace Mobilní rozhlas do chytrého
telefonu 
osobně na odboru komunikace a cestovního
ruchu v prostorách turistického informačního
centra pod radnicí
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S radostí se dělíme o atletické úspěchy

Letošní mistrovství ČR žactva
v Jablonci nad Nisou bylo
doprovázeno počasím, do
kterého byste ani psa nevyh-
nali. Silný déšť a zima nejsou
vůbec vhodným počasím pro
technické disciplíny. Stejně
jako v loňském roce jsme
neodjeli bez medaile — opět
zásluhou Terky Kothánko-
vé, která dokázala vybojovat
dokonce dvě medaile. Titul
a zlatou medaili získala
v hodu diskem a bronz si
vybojovala ve vrhu koulí.
V obou disciplínách startovala
i Mája Rodinová, která na
své premiéře zažila jak
radost, tak smutek. Její roz-
cvičovací pokus v hodu dis-
kem totiž spadl do vzdálenos-
ti, za kterou by v závodě
vyhrála medaili. To se jí ale
v závodě nepovedlo a koneč-
né 16. místo bylo pro ni zkla-
máním. Co nevyšlo v disku,

povedlo se v kouli. Nečekané
8. místo bylo důvodem
k radosti a záplatou na nepo-
vedený disk. Velkého úspěchu
v hodu diskem dosáhl i Láďa
Proser, když hodem za 40 m
vybojoval 6. místo. Bylo
opravdu složité se soustředit

na závod v takovém lijáku,
jaký celou dobu závod prová-
zel. Bohužel ve stejných pod-
mínkách zápolili i výškaři,
Filip Moulis se v kalužích
potýkal s technikou. S výko-
nem spokojený nebyl, ale
14. místo a vůbec první účast

na mistrovství ČR po 3 měsí-
cích tréninku není špatná
vizitka. 
Terka Kothánková navíc
zažila svou úspěšnou repre-
zentační premiéru na mezi-
státním utkání žactva kona-
ném na konci září ve Znojmě
za účasti atletů z ČR, Sloven-
ska, Maďarska, Slovinska
a Chorvatska. Umístila se na
3. místě v hodu diskem a tím
svými body přispěla k cel-
kovému vítězství žákyň. 
Na úspěchy starších se snaží
navázat mladší žactvo
a přípravka. Mladší žactvo
se umístilo v krajském přebo-
ru družstev na 5. místě. Pří-
pravka si vedla o něco lépe.
Dívky dokázaly vybojovat po
zisku stříbra z oblasti i bron-
zovou medaili ve finále kraj-
ského přeboru družstev.
Chlapci, kteří ve stejné soutěži
získali stříbro z oblasti, skončili
v krajském klání na 6. místě. 
Teď už všem začala příprava
na halovou sezonu. Děkuje-
me za reprezentaci oddílu
a gratulujeme k dosaženým
výsledkům. 

Veronika Purmanová
Atletika Klášterec nad Ohří ■

Se sluncem v zádech se všem běžcům dobře běhalo
Za krásného slunečného poča-
sí se 9. října uskutečnil
17. ročník Běhu zámec-
kým parkem. Závodilo se ve
33 kategoriích a vyhlášen byl
nejmladší i nejstarší účastník.
Nejstarší účastníkem byl pan
Červenka narozený v roce
1941. Na start se postavilo cel-
kem 401 závodníků. Všichni
obdrželi na památku stahovací

látkový náramek s nápisem
závodu a na vítěze čekaly kro-
mě diplomů a medailí také
sladké odměny, tradiční kovo-
vé botičky a ceny od sponzorů
závodu. Ceny předával staros-
ta Štefan Drozd a pan Münch,
spolumajitel firmy TEMA Kláš-
terec nad Ohří. 
Atletický oddíl děkuje všem,
kteří se podíleli na přípravě

nebo realizaci závodu. Záro-
veň bychom chtěli poděkovat
městu Klášterec nad Ohří
a firmě TEMA Klášterec za
finanční podporu a ceny do
závodu, firmě pivo Bakalář za
ceny do závodu pro dospělé,
Městskému ústavu sociálních
služeb Klášterec nad Ohří za
dodání teplého čaje pro
závodníky, panu Hybnerovi,

tj. Zámku Klášterec nad Ohří,
za poskytnutí zázemí závodu
a firmě SASME za zapůjčení
zábran na vytyčení tratě.
DĚKUJEME.
Zapište si do kalendáře ter-
mín 18. ročníku, který plá-
nujeme na neděli 8. října
2023.

Veronika Purmanová
Atletika Klášterec nad Ohří ■

Zleva: T. Kothánková, L. Proser, F. Moulis a M. Rodinová



Po několikaleté přestávce se
Klášterec nad Ohří opět vrátil
na soupisku krajské soutě-
že ve volejbale žen. Již v rám-
ci podzimní části krajského
přeboru druhé třídy dokázaly
naše volejbalistky porazit
soupeřky z Libochovic, Cha-
bařovic, Čížkovic a Ústí nad
Labem. V rámci dvojzápasu
remizovaly jen s Litoměřicemi
a Lovosicemi. 
Soutěž pokračuje jarní částí,
která se odehraje od 6. květ-
na 2023, vždy v sobotu od
10 hodin. Děkujeme všem
fanouškům za dosavadní
podporu a srdečně zveme
všechny na tribuny volejba-
lových kurtů v areálu zimního
stadionu. Klášterecké volej-

balistky ve svém boji o přední
příčky tabulky uvítají hlasitou
podporu diváků.

Iveta Vlková
volejbalový oddíl TJ Klášterec ■
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Tomáš Jindra se stal celkovým vítězem v trialu

VEŘEJNÉ BRUSLENÍ

04. 12. (Ne) 15:30–16:30
06. 12. (Út) 17:00–18:00
11. 12. (Ne) 15:30–16:30
13. 12. (Út) 17.00–18:00
18. 12. (Ne) 15:30–16:30
20. 12. (Út) 17:00–18:00
25. 12. (Ne) 15:30–16:30
26. 12. (Po) 16:00–17:00
28. 12. (St) 16:00–17:00
29. 12. (Čt) 16:00–17:00
30. 12. (Pá) 15:00–16:00

Tomáš Jindra navázal na
povedený konec loňské sezo-
ny, kdy se jemu a jeho dvěma
spoluzávodníkům podařilo

stát se mezinárodními mistry
ČR v trialovém závodě druž-
stev. 
Svého letošního celkového
vítězství v kategorii 
TR2, tj. v druhé nejobtížnější
kategorii, dosáhl po sečtení
nasbíraného bodového skóre
ze všech závodů konaných
v rámci mezinárodního
mistrovství ČR. Sérii závodů
v tomto motoristickém sportu
pořádá každoročně Autoklub
ČR a těch letošních se kromě
českých závodníků zúčastnili
také trialoví nadšenci
z Německa, Polska, Rakouska
a Nizozemí.
Trial patří mezi sporty, kde
nestačí jen fyzická zdatnost

závodníka, ale je zapotřebí mít
i finanční zázemí potřebné pro
jeho provozování. "Velmi si
vážím spolupráce s městem
Kláštercem nad Ohří, které mě
již několikátým rokem finanč-
ně podporuje a díky tomu se
mohu v trialu dále rozvíjet

a účastnit se závodů po dobu
celé sezony," poznamenal
Tomáš k podpoře jeho sporto-
vání ze strany našeho města.
Gratulujeme Tomášovi
k jeho úspěšné sezoně
2022 a do té další mu pře-
jeme mnoho úspěchů.

S příchodem jara přijďte
fandit volejbalistkám

Předposlední říjnová sobota patřila 1. ročníku podzimního
turnaje singlů na tenisových kurtech při ZŠ Krátká. Zor-
ganizoval ho ředitel školy Petr Opava. Ačkoliv je na ven-
kovních kurtech již konec sezóny a počasí to ráno nebylo
do poslední chvíle zrovna lákavé, po vymetení louží a dosy-
pání antuky si utkání nenechali ujít: Míra Moro, Radek Gal-
ler, Karol Nesládek, Roman Škvrna, Pepa Holub, Petr Opava
a Petr Panuška (na fotografii zleva). Hráči zvolili styl „každý
s každým“, případně rozhodovalo vzájemné skóre zápasu.
První cenu si odnesl Karol Nesládek, druhý se umístil Míra
Moro a třetí pak Roman Škvrna. Turnaj byl velmi vyrovnaný,
odpolední počasí baboletní a nálada velmi dobrá – orga-
nizátor se rozhodl pořádat turnaj 2x ročně, další se usku-
teční na jaře.
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Koupím LP gramofonové desky, i sbírku. Přijedu.
Tel.: 721 442 860

MOBILNÍ PEDIKÚRA
V Klášterci nad Ohří a okolí
nabízíme mobilní pedikúru
v pohodlí vašeho domova.

Neváhejte zavolat: 
730 689 423.

Vyklízení domů, bytů, chat.
Tel.: 601 521 459.

DROGERIE-KOSMETICKÉ STUDIO
KAMILA KOVAŘÍKOVÁ, 17. listopadu 475

Rozšiřuje sortiment o stříbrné šperky včetně
řetízků, náramků, přívěsků, prstýnků a náušnic.

Otevírací doba: PO a ST KOSMETIKA • ÚT a ČT 9–12, 14–17 • PÁ 9–12, 14–16

Letošního 24. ročníku
olympiády se zúčastnilo na
60 závodníků z řad tělesně
postižených a postižených
civilizačními chorobami
z Klášterce nad Ohří a Jirkova.
Soutěžili v šesti disciplínách
— strefovali se do branky fot-
balovým míčem a míčkem na
pozemní hokej, snažili se
zaháknout vyhozené kruhy
na kužel, zasáhnout vymeze-
ný prostor granátem, shodit
válce dětskou koulí na pétan-
que a svým zamířením šipek
na terč sklidit co nejlepší
bodové hodnocení. Kromě
představitelů našeho města
je přijela pozdravit i Radana
Hniličková z republikového

výboru. Přivezla s sebou hole
na nordic walking, které si
mohli zájemci vyzkoušet
a zakoupit.
Slavnostní vyhlášení výsledků
proběhlo v kulturním centru
25. října. Hodnotily se výkony
jednotlivců i družstev. Mezi
ženami si nejlépe vedla Vale-
ria Novotná se 2. ZO SPCCH
Klášterec nad Ohří se
485 body a nejvýkonnějším
mužem se stal Rudolf Vrba
ze ZO SPCCH Jirkov, který
nasbíral celkem rekordních
590 bodů. A která šestičlenná
družstva se dostala na bednu
vítězů?
1. místo: TSUNAMI

(2.775 bodů) –

2. MO STP Klášterec
nad Ohří

2. místo: PIRÁTI
(2.440 bodů) –
ZO SPCCH Jirkov

3. místo: RŮŽE
(2.410 bodů) –
1. ZO SPCCH Klášterec
nad Ohří

„Je třeba, aby se lidé každého
věku s handicapem či bez něj
scházeli se svými přáteli, byli
stále iniciativní a i ve vyšším

věku měli stále zájem něco
pěkného prožívat. Případné
zájemce zvu do našich orga-
nizací, kde určitě najdou nové
přátele a prožijí hezké zážit-
ky,“ uvedla ke sportovní akci
Anna Tussetschlägerová,
hlavní organizátorka sportov-
ního klání a předsedkyně cho-
mutovské okresní organizace
Svazu postižených civilizač-
ními chorobami.

Netradiční olympiádu provázela sportovní nálada
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